
Улрике Луначек: Приоритет нове фазе дијалога Србије и Косова треба да буде примена већ договорених споразума
четвртак, 06 јул 2017 12:33

 Брисел -- Потпредседница ЕП и известилац за Косово Улрике Луначек каже да би
приоритет нове фазе дијалога Београд и Приштине требало да буде примена договора.

  "Још морамо да сачекамо како би видели шта ће бити резултати обновљеног дијалога.
Приоритет би требало да буде пуна имплементација, са обе стране, већ договорених
споразума као што су енергетика и слобода кретања”, наводи Луначекова.

  

Према њеним речима, свака страна мора да ради за себе на томе, “а не да чека ону
другу”.

  

“ЕУ би морала да настави са инсистирањем на имплементацији како би дошло до пуне
нормализације односа измедју Косова и Србије", поручила је Луначек поводом
последњег састанка председника Србије и Косова у Бриселу и најаве почетка нове фазе
у дијалогу којим посредује ЕУ.
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Луначек каже да ће наставак бриселског дијалога бити тежак како због недостака
медјусобног поверења, тако и због досадашњег изостанка примене договореног.

  

"Европска служба за спољне послове би требало да надгледа примену договора
постигнутих у дијалогу и да о томе редовно извештава све заинтересоване стране
укључујући и Европски парламент", каже Улрике Луначек.

  

Луначек је као известилац Европског парламента за Косово позвала нову владу у
Приштини, каква год коалиција да се направи, да усвоји конструктиван приступ и буде у
потпуности ангажована у дијалогу.

  

(Танјуг)
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